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Generalforsamling i Henne golfklub 

Torsdag, den 28. november 2024. 

Velkommen til Jer alle til denne ordinære generalforsamling i Henne 

Golfklub. Her vil jeg gå igennem det forløbne år.  

Først det sportslige. 

Vi har deltaget i regionsgolf med hold i C-D rækken og veteran gruppe B. 

Ingen af holdene formåede dog at komme videre fra puljespillet. 

Vores elitehold spillede i 5. division og det gør de igen til næste år. Holdet 

i kvalifikations-rækken har vi også igen til næste år. 

Jeg fornemmer en vis udfordring med at kunne stille hold. Jeg vil derfor 

tage en snak med holdkaptajnerne om det er noget vi skal fortsætte med. 

MATCHER 

Antallet af matcher lignede året før når vi lige ser bort fra julematchen. I 

de 12 matcher fra åbningsmatchen i april til efterårsmatchen i oktober – 

selvom den ikke hører med til klubåret – havde vi knap 1000 tilmeldte – 

25 mindre end året før. Det kan man vist kalde status quo. 

Den traditionsrige spil billigt uge var på programmet igen og med stor 

tilslutning. Mange spillere var igennem. Og mange hjælpere – tak til dem. 

Henne Ugen startede søndag den 7. juli og de 5 hverdage derefter. Der 

var fin tilslutning og med en kæmpe indsats fra ansatte, bestyrelse og 

frivillige hjælpere gav og den et pænt overskud.  

Den 6. september blev vores company day afviklet med deltagelse af 20 

hold. Lidt færre end sidste år. Dagen forløb godt og folk hyggede sig. Det 

blev igen med god opbakning fra mange frivillige hjælpere. Tusind tak for 

det. 

Formandens beretning
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MEDLEMMER 

Som I kan se i regnskabet, er der en fremgang af medlemmer. 95 stk når 

vi kigger på alle kontingenttyper, så vi nu er på 780. Indtægten fra 

kontingenter er steget med kr. 200 tkr. 

de nytilkomne er fortrinsvis lang distance og fuldtids medlemmer. Det 

kniber fortsat med at finde nye golfspillere i området. 

 

PERSONALE / FRIVILLLIGE 

Anders Bagger var ansat som træner og han har været flittigt brugt. Der 

har igen været afsat tid om lørdagen til at medlemmer i HCP 36+ har haft 

mulighed for gratis træning. Dette tilbud er blevet flittigt brugt og noget 

vi fortsætter til næste år. Der er fortsat gang i 9-hullers matchen om 

søndagen om end det går lidt trægt. 

Bettina valgte at stoppe pr. 1. april og efter forskelligt forsøg har vi nu 

Anja, Jette og Marianne til at supplere Marie Louise. Det er min 

fornemmelse at det går godt nu. 

 

En golfbane kan ikke kun klare sig med personale i klubhuset. Der er jo en 

bane, som skal passes. Til det har vi haft Mads – Michael – Steen – 

Tommy og Morten. Derudover er Karl lejet som deltids til greenklipning i 

weekender. Jeg tror alle vil give mig ret i at de igen i år har skabt en flot, 

vedligeholdt bane som høster mange roser ikke mindst fra 

greenfeespillere. 

Mogens og Bent har mange små frivillige opgaver som f.eks. at samle 

bolde på DR. Klippe på banen – passe områder omkring 

rengøringspladsen m.m. Mogens er også god når de meget brugte 

buggies har fejl og skal repareres. 
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Arne hjælper med at reparere maskinparken. 

Ud over de personer som blev nævnt, er der mange frivillige i klubben, 

som hjælper til med forskellige opgaver. Jeg tænker på hjælp til udendørs 

pasning omkring klubhuset – hjælp til grillen og hul 10 i vores spil billig 

uge. Hjælpe til rengøring af Buggies. Henne Ugen kræver også en del 

hjælpere. Og i år har vi også haft flere frivillige i gang i forbindelse med 

Company Day. Alle har været inviteret med til 

personale/medhjælpermatchen her i efteråret. En hyggelig dag med 

præmier til alle. På landsplan er der i gennemsnit 73 frivillige i hver klub – 

vi kommer godt deropaf. 

Bestyrelsen siger stor tak for den velvillighed vi møder når vi søger hjælp 

til de forskellige opgaver og håber, at det kan fortsætte i 2025. Tak for 

det. 

 

ØKONOMI. 

Som I kan se, på det regnskab der har været tilgængelig den seneste uge, 

kommer vi ud med et pænt overskud. Helt nøjagtig på kr. 51.601 og det 

er med fuld afskrivning.  

Af større udgifter har vi købt  

Greenklipper 

Topdresser 

Workman arbejdsvogn 

Lift 

I alt ca. kr. 850 tkr hvoraf 350 tkr var hensat fra tidligere år 

Som jeg har sagt ved tidligere generalforsamlinger, så er det jo ikke ekstra 

udgifter at købe nyt maskineri men udstyr for at opretholde den løbende 

drift. Vi har en maskinpark som ikke er tip top, men i rimelig stand. Der er 
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stadig ønsker til nyt maskineri så vi ikke behøver at leje og selv kan 

bestemme tidspunkter for brugen af dem. 

De nybyggede garager er købt af A/S og indgår derfor ikke i klubbens 

regnskab. Det vil dog betyde en merudgift til klubben i form af leje. Som 

dog kommer ind igen når de udlejes. 

Aftalen med Købmand Hansen omkring GreenFee er genforhandlet og 

fortsætter.  

Der skal også lyde en stor tak til alle vores øvrige sponsorer. Støt dem – 

de støtter os. 

I efteråret startede vi igen en indsamling for at blive godkendt til at være 

en almennyttig eller velgørende forening jfr. Ligningslovens §8A. Vi fik 

hurtigt de 100 indbetalere vi skulle bruge og kunne sende ansøgningen. 

Ansøgningen er endnu ikke færdigbehandlet af SKAT så vi går krydser 

fingre. 

Jeg vil på bestyrelsens vegne, betegne regnskabet som tilfredsstillende og 

vi ser ikke en nødvendighed i at hæve kontingenterne. 

Shoppens regnskab hører jo hjemme i A/S men jeg kan ikke lade være 

med at nævne det her. Det hele hænger jo sammen. Regnskabsåret er 

kalenderåret så det er ikke afsluttet endnu. Det ser pænt ud med en 

omsætning på kr. over 1 mill indtil videre. 

 

FREMTIDEN. 

Vi ser fremtiden i møde med godt mod, men også med spænding og gå på 

mod hvis nye muligheder skulle vise sig. 

Lokalplanen for det nye sommerhusområde er endelig blevet vedtaget, så 

mon ikke der snart kommer mere synlig gang i udstykningen. Den 
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indeholder også at vi nu må bygge et udslagshus på driving rangen med 

ekstra garager på bagsiden. Det er dog ikke noget vi har aktuelle planer 

omkring og det vil i hvert fald kræve støtte fra diverse fonde. Ikke noget vi 

i bestyrelsen har erfaring med, så her må vi række ud hvis/når vi vælger at 

går i gang. 

Det bliver et travlt år, men forhåbentligt bliver det også hyggeligt. Vi får 

brug for mange frivillige og bestyrelsen hører gerne fra Jer, om I har 

mulighed for at hjælpe. Hyggen i klubben kommer jo ikke af sig selv, her 

må man selv byde ind og byde sig til. 

Det er mange aktiviteter, men det er på den måde, at vi skaffer det 

økonomiske grundlag, som er nødvendig. 

 

AFSLUTNING 

Også tak til Bestyrelsen for godt samarbejde. Vi har I bestyrelsen fået delt 

opgaverne ud så vi har været flere om at bære byrderne. Derved burde 

det ’slide’ lidt mindre på det enkelte medlem.  

Jeg vil gerne takke A/S for et godt samarbejde.  

 

 

Tak fordi I lyttede. 
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